
Referat, møde i INFO/Eventgruppen onsdag den 12.6.2024 kl. 13.00-14.00 

Deltagere: Jette Philipsen, Jane Lytthans, Ulla Bo Skovvart, Jette Arendrup, Asbjørn Kaasgaard.  

Afbud: Lotte Barfod  

Dagsorden 

1. Valg mødeleder 

2. Valg af referent 

3. Status på Christianshavnerdagen – mindre opgaver  

4. Status på debatdeltagere  

5. Foreningsliste  

6. Status på aktiviteter fra Sundhedsgruppen  

7. Ungeinddragelse  

8. Opstillingsplan  

9. Merchandise  

10. Nytårskur – henvendelse til Klaus Kastbjerg  

11. Bilfrie søndage  

12. Evt.  

13. Næste møde  

 

1. Valg af mødeleder  

Jette Philipsen blev valgt. 

2. Valg af referent  

Felizia Windfeld Kock (sekretariatet) blev valgt. 

3. Status på Christianshavnerdagen – mindre opgaver 

- Emmerys vil desværre ikke stille med en bod.  Jette Philipsen vil i stedet undersøge 

Lagkagehuset og alternativt kan vi spørge Bodenhoff, som tidligere har henvendt sig til CLU 

ifm. Christianshavns Torv.  

- Hovedstadens Beredskab har bekræftet sin deltagelse. De kører ind med 1-2 brandbiler fra 

Strandgade.  

- Jette har haft kontakt til Glad Sol, som kan stå for en mosaik-workshop. De er positive og 

giver endeligt svar efter d. 22. juni.  

- Følgende gade og sceneaktiviteter har bekræftet:  

o Musikloftet  Felizia koordinerer, hvis de har brug for hjælp med at flytte 

instrumenter.  

o Lungekoret  



o Fistfull of Dollars  

o Cirkus Aroma  

o Go Play  

Beslutning:  

Se ovenfor.  

 

2. Status på debatdeltagere 

Debat#1 om havnen med udgangspunkt i Forslag til Kommuneplan 2024:  

Følgende har bekræftet:   

- Line Barfod (F)  

- Mia Nyegaard (B) 

- Morten Melchiors (C) 

- Marianne Spang fra Miljøpunkt  

Klaus Mygind (F) har mundtligt bekræftet sin deltagelse til Asbjørn.  Felizia rykker for en skriftlig 

bekræftelse  

Vi afventer stadig svar fra Lars Weiss (A). Hvis han ikke kan, kontakter Felizia Niels E. Bjerring, som 

også tidligere har deltaget i en debat om havnen. Felizia kontakter desuden en politiker fra 

Venstre om deltagelse, så vi sikrer bredere politisk repræsentativt i debatten.  

Der blev drøftet om man kan trække temaet om havnen ind i sundhedsdebatten ift. de 

sundhedsmæssige konsekvenser ved forurening fra partikeludlejning fra kanalrundfartsbåde. 

Udgangspunktet for sundhedsdebatten er psykisk sundhed, herunder ensomhed og trivsel, og det 

vil derfor passe bedre ind i debat#1  Felizia orienterer moderatoren om emnet, så det bliver 

berørt i debat#1.  

Debat#2 om sundhed: Ensomhed og trivsel 

Der er endnu ingen bekræftede deltagere til debat#2 om sundhed. De inviterede debatdeltagere 

er:  

- Sisse Marie Welling (SF, Sundheds- og omsorgsborgmester)  

- Claus Buch (V)  

- Christopher Røhl (B): Har afvist men henviser i stedet til Katrine Kildegaard (B).  

Arbejdsgruppen brainstormede over andre politikere til debat#2, og foreslår Karina Vestergaard 

og medlemmer fra sundhedsudvalget.  

Beslutning:  



Se ovenfor.  

 

3. Foreningsliste og brev til foreninger.  

Jette Philipsen har skrevet et udkast til brev til foreninger, som arbejdsgruppen rettede til.  

Beslutning:  

Felizia sender det tilrettede brev ud til foreninger.   

 

4. Status på aktiviteter fra Sundhedsgruppen 

Sundhedsgruppen er i gang med at rekruttere sundhedsaktører og arrangere deres bod. Mette fra 

sekretariatet hjælper sundhedsgruppen med at arrangere.  

Beslutning:  

Felizia er i tæt dialog med Mette og sørger for at bestille, hvad der skal bestilles inden 

sommerferien.  

 

5. Ungeinddragelse 

Afventer om ungeværket vil have en bod eller stå for en aktivitet til Christianshavnerdagen.  

Beslutning:  

Felizia kontakter og koordinerer  

 

6. Opstillingsplan 

Udkast til opstillingsplan er sendt ud på mail.  

Beslutning:  

Opstillingsplanen er fin og Felizia retter til løbende, når alle aktiviteter/boder er på plads. Vær OBS 

på skilteplanen. Afspærring på Sankt Annæ Gade skal være lige efter scenen.  

 

7. Merchandise 

Intet nyt.  



Asbjørn foreslog, at der laves et hul i jorden til CLU’s parasoller på Snorrebroen ud mod Overgaden 

Oven Vandet, hvor lokaludvalget har sin bod til C-dagen. Hullerne skal laves på samme måde, som 

arkitekten Marianne Levinsen har lavet dem på torvet.  

Beslutning:  

Felizia bestiller merchandise jf. referatet for Info/event-gruppens sidste møde d. 14. maj 2024.  

Felizia kontakter TMF og undersøger muligheden for at få et parasol-hul på Snorebroen.  

 

8. Nytårskur – henvendelse til Kastbjerg 

Felizia har lavet et udkast til en henvendelse til Klaus Kastbjerg om at afholde nytårskur 2025 på 

Papirøen.  

Beslutning:  

Felizia retter brevet til med arbejdsgruppens rettelser.  

 

9. Bilfrie søndage 

Der har været et punkt om udbredelse af Bilfrie Søndage på TMU’s dagsorden d. 27. maj 2024. Se 

indstillingen her: https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Teknik-

%20og%20Miljøudvalget/møde-27052024/referat/punkt-15 

Beslutning:  

Vi afventer til vi får noget mere information.  

 

10. Evt. 

Intet.  

 

11. Næste møde 

Tirsdag d. 13. august kl. 14:30-16:00 i Christianshavns Beboerhus  

  

https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Teknik-%20og%20Milj%C3%B8udvalget/m%C3%B8de-27052024/referat/punkt-15
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/Teknik-%20og%20Milj%C3%B8udvalget/m%C3%B8de-27052024/referat/punkt-15


Henvendelse vedr. Nytårskur på Papirøen  

 

Kære Klaus Kastbjerg  

Christianshavns Lokaludvalg afholder torsdag den 9. januar 2025 sin årlige Nytårskur. Vi vil gerne 

have en skriftlig bekræftelse fra dig om at vi kan afholde Nytårskur 2025 på Papirøen, som vi 

tidligere mundtligt har aftalt med dig.  

Nytårskuren er en tilbagevendende festlig begivenhed, hvor lokaludvalget sammen med 

christianshavnerne ser tilbage på det forgangne år og fremad mod det nye.  

Nytårskuren har været afholdt flere steder på Christianshavn, herunder Hal C, Christianshavns 

Skole og de seneste år i Christianshavns Beboerhus. Aftenen går med livemusik, 

christianshavnerquiz, nytårstaler fra lokaludvalget og en særlig nytårstale fra en aktuel og relevant 

aktør på Christianshavn. Sidste år blev hovednytårstalen afholdt af Rolf Andersson fra KAB, som 

bl.a. fortalte om de eksperimenterende almene boligformer på Papirøen.  

Nytårskuren er en velbesøgt begivenhed, som mange christianshavnere og lokale foreninger ser 

frem til. Vi må dog erkende at begivenheden er for stor til kapaciteten i Christianshavns Beboerhus 

og vi ønsker derfor at afholde det et andet sted næste år. Vi ønsker, at Papirøen bliver en 

integreret del af Christianshavn og det er derfor oplagt at afholde Nytårskur 2025 på Papirøen.  

Vi forventer, at begivenheden afholdes torsdag d. 9. januar 2025 kl. 18-23. Begivenheden er gratis 

og vi forventer et deltagerantal på ca. 200 christianshavnere.  

Vi vil gerne vide, hvilke faciliteter i salen, vi kan forvente, at der er. Vi har brug for:  

- Borde og stole til 200 gæster.  

- Køkken med service, opvaskemaskine og køleskab 

- Scene med sceneelementer, lys og lydanlæg  

- Rengøringsartikler – Hvilken aftale om rengøring kan vi lave?  

Vi vil gerne kunne disponere over lokalet hele arrangementsdagen til opsætning og dagen efter til 

oprydning og afvikling.  

Vi vil desuden række ud til bofællesskabet i de almene boliger om et samarbejde omkring 

arrangementet.   

Vedhæftet er sidste års plakat, program og billeder fra forgangne år.  

Du skal være velkommen til at kontakte Asbjørn Kaasgaard for eventuelle spørgsmål på tlf. 50 56 

86 70 eller mail: asbjorn@webspeed.dk  

 

mailto:asbjorn@webspeed.dk


Vi ser frem til at høre fra dig.  

Med venlig hilsen  

Asbjørn Kaasgaard, forperson for Christianshavns Lokaludvalg 

Info/event-gruppen, arrangører af lokaludvalgets nytårskur.  

 


